

RUBÉN VILAR

Nationality: Barcelona (Spain)
Age: 32 years old

86 13501673484 / 34 655921572
me@rvilar.com
ruben.vilarlopez
linkd.in/rubenvl
www.rvilar.com






Profile

I have worked for several years in **IT Management** and in **IT Development** in **Spain** and **China**. My major is **Business Management and Administration**, coursed in Barcelona (Spain), Amsterdam (Netherlands) and Beijing (P.R. of China) with two minors in SAP Business Processes Integration and Project Management. I have experience in IT, SAP, Project Management, Human Resources, Finance and Business Management.

Education

→ EHEA BBA Business Management and Administration.

| | grade | year |
|--|--------|-----------|
|  中国农业大学 国际学院 International College Beijing China Agricultural University (China) | 10/10 | 2013-2014 |
|  Hogeschool van Amsterdam (Netherlands) | 8,6/10 | 2012-2013 |
|  Universitat de Barcelona (Spain) | 8,2/10 | 2010-2012 |

Experience

| | | | |
|--|-------------------------------------|-----------|--|
|  CTO – Co-Founder | [MyPoppins, Barcelona] | 2017-now | Leading the IT project for MyPoppins, a startup of cleaning services in Barcelona. |
|  IT Manager | [startup in Shanghai] | 2016-2017 | Managing and developing the backend/app for handyman ordering in Shanghai. |
|  IT Manager | [ITO in Shanghai] | 2014-2016 | Managing an intercultural team of 15 Tier1 and Tier2 engineers in Shanghai. |
|  Sales Manager for Latin America | [AMI Global Corporation, Amsterdam] | 2012-2013 | Manage sales strategy in Latin American for a Chinese company in The Netherlands. |
|  Business Project Manager | [Miquel Grup, Barcelona] | 2009-2010 | Implementation of SAP projects in Retail areas. Coordination of internal and external resources for the integration of diverse Information Systems. |
|  IT consultant | [diverse firms, Barcelona] | 2009-2011 | Teach in important firms (as Institut Català de Salut, BDO Consultores or Meadwestvaco Calmar) diverse IT solutions such Oracle, Citrix or Exchange. |

Learn more about me at www.rvilar.com



Service Desk Coordinator

[Miquel Grup, Barcelona]

2007-2009

Management of a team of 20 workers around Spain for ITIL support in levels 1 and 2.



DB developer & Web Design

[Miquel Grup, Barcelona]

2005-2006

Development of a workflow solution to manage the ITIL integration of all the business processes request. Business Objects development in PL/SQL for Data Analysis.

Languages

Spanish ●●●●●●
 Catalan ●●●●●●
 English ●●●●●●

Italian ●●●●○
 Chinese ●○○○○



IT Proficiencies

IT CERTIFICATIONS

- | | |
|---|--|
| <ul style="list-style-type: none"> · ITIL Foundation · CCNA Cisco Networking · IT Project Management · PL-SQL Development | <ul style="list-style-type: none"> · Windows server administration · TCP/IP Networking management · ACTIC 2 |
|---|--|

IT PROFICIENCIES

- Use of **SAP Business** modules: FICO, APO, BW, CRM, Runbook. Bachelor minor in SAP Business processes.
- **Development:** Backend (Laravel, PHP, MySQL), FrontEnd (bootstrap, JQuery, html5, css3), Tools (git, gulp, bitbucket).
- **Systems Administration:** Ubuntu, Debian, CentOS, MySQL, Apache, ISPconfig...



Skills

- **Organization oriented in workflows:** I have developed diverse workflow solutions that currently are the organizational centrepiece of some companies. I love to transform traditional business process into automated IT flows.
- **Interest in human relations and in international environments:** Special interest in human relationships and in the synergy of any team. Knowledge of assertiveness, team motivation and leadership. Lover of intercultural communication enjoying in international environments.

☎ 0086 13501673484
 ☎ 0034 655921572
 ✉ me@rvilar.com
 💰 ruben.vilarlopez
 🔗 linkd.in/rubenvl
 🌐 www.rvilar.com



Learn more about me at www.rvilar.com

卢本 (RUBÉN VILAR)

国籍: 巴塞罗那 (西班牙)
年龄: 32岁

☎ 0086 13501673484 / 34 655921572
✉ me@rvilar.com
📧 ruben.vilarlopez
🌐 linkd.in/rubenvl
🌐 www.rvilar.com



个人简介

我在西班牙和中国工作多年，拥有丰富的 IT 项目管理及 IT 开发工作经验。我先后在西班牙巴塞罗那、荷兰阿姆斯特丹、和中国北京学习工商管理本科课程并同时进行 SAP 业务流程整合以及企业项目管理两个方向的专业化研究。通过多年的学习和工作，我在 IT、SAP、项目管理、金融和企业管理领域积累了丰富的理论基础和实践经验，我有足够的能力胜任相关工作。

教育经历

→ 本科(EHEA) 工商企业管理 (BBA).

| | 总评 | 年度 |
|----------------------------------|--------|-----------|
| 🏠 中国农业大学 北京国际学院 | 10/10 | 2013-2014 |
| 🏠 Hogeschool van Amsterdam (荷兰) | 8,6/10 | 2012-2013 |
| 🏠 Universitat de Barcelona (西班牙) | 8,2/10 | 2010-2012 |

工作经历

| | | |
|--|---------------------------------|-----------|
| 👤 CTO (首席技术官) -联合创始人 | [MyPoppins, 巴塞罗那] | 2017 - 至今 |
| MyPoppins 是一家提供家庭清洁服务的创业公司。作为公司的创始人之一，并负责 IT 项目管理及 IT 开发。 | | |
| 👤 IT 经理 | [创业公司, 上海] | 2016-2017 |
| 任公司 IT 经理，负责一款家政维修服务 APP 的后台开发。 | | |
| 👤 IT 经理 | [ITO, 上海] | 2014-2016 |
| 任公司 IT 经理，管理由 15 名一、二级工程师组成的 IT 团队。 | | |
| 👤 拉丁美洲地区销售经理 | [AMI Global Corporation, 阿姆斯特丹] | 2012-2013 |
| 任该公司荷兰分部拉美区战略销售经理。 | | |
| 👤 企业项目经理 | [Miquel Grup, 巴塞罗那] | 2009-2010 |
| 曾在巴塞罗那 Miquel Grup 公司任企业项目经理一职，主要负责零售部门 SAP 项目的执行，除此之外，为了整合不同的信息系统，本人还负责进行内外部资源的调节。 | | |
| 👤 IT 顾问 | [多家公司, 巴塞罗那] | 2009-2011 |
| 曾为 Institut Català de Salut, BDO Consultores 和 Meadwestvaco Calmar 等多家重要机构及公司提供 IT 咨询服务，教授和指导多种 IT 解决方案，例如 Oracle, Citrix 和 Exchange | | |

我的更多信息请访问 www.rvilar.com

 **服务台协调员** [Miquel Grup, 巴塞罗那] 2007-2009
曾管理一个由 20 名来自西班牙各地的员工组成的小组，主要负责提供第一级和第二级的 ITIL 服务支持。

 **数据库开发 & 网页设计** [Miquel Grup, 巴塞罗那] 2005-2006
曾开发出一个工作流程解决方案,用于各项管理商务流程任务的 ITIL 整合, 曾经用 PL/SQL 开发 Business Objects,作数据分析之用。

语言能力

西班牙语 ●●●●●●
加泰罗尼亚语 ●●●●●●
英语 ●●●●●●

意大利语 ●●●○○○
中文 ●○○○○○

IT 水平与能力

IT 能力认证






- | | |
|--|--|
| <ul style="list-style-type: none">· ITIL Foundation· 思科认证网络工程师 (CCNA)· IT 项目管理· PL-SQL 开发 | <ul style="list-style-type: none">· Windows 服务器平台管理· TCP/IP 网络管理· ACTIC 2 (西班牙信息与技术交流认证) |
|--|--|

IT 相关能力

- 能够使用 **SAP Business** 模块 : FICO, APO, BW, CRM, Runbook。本科学习 SAP 业务流程方向课程。
- 开发: 后端 (Laravel, PHP, MySQL), 前段 (bootstrap, JQuery, html5, css3), 工具 (git, gulp, bitbucket).
- 系统管理: Ubuntu, Debian, CentOS, MySQL, Apache, ISPconfig...

其他信息

- IT 业务流程设计: 我开发了多种公司业务流程解决方案,目前正在多个公司应用。我擅长将传统的业务流程转化为自动化的 IT 流程。
- 本人对人际关系及团队合作有着深厚的兴趣, 并且拥有丰富的团队合作知识, 尤其是在自我肯定, 团队激励, 以及团队领导等方面, 此外, 非常热爱跨文化交流, 享受在多元文化环境中工作的乐趣。

 0086 13501673484
0034 655921572
 me@rvilar.com
 ruben.vilarlopez
 linkd.in/rubenvl
 www.rvilar.com

